



يونيكاي للأغذية (شركة مساهمة عامة)

19th January 2026

19 يناير 2026

Mr. Hamed Ahmed Ali,
Chief Executive Officer,
Dubai Financial Market,
Dubai – UAE.

السيد/ حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي – دولة الإمارات العربية المتحدة

Subject: Receipt of Voluntary Conditional Cash Offer to Acquire the Company's Shares.

الموضوع: استلام عرض نقدي طوعي مشروط للاستحواذ على أسهم الشركة

This is further to the announcement made by the Company on 18th January 2026 regarding the receipt of a notification from **Al Wafir for Marketing Services K.S.C.C**, a company incorporated in Kuwait, of its intention to make a voluntary conditional cash offer for the shares of Unikai Foods P.J.S.C.

إشارةً إلى الإعلان الذي أصدرته الشركة بتاريخ 18 يناير 2026 بشأن استلامها إخطاراً من شركة الوافر لخدمات التسويق ش.م.ك.م، وهي شركة تأسست في دولة الكويت ، بغير بيتها تقديم عرض نقدي طوعي مشروط للاستحواذ على أسهم شركة يونيكياي للأغذية ش.م.ع.

We would like to now inform that we have received, on 19th January 2026, after market hours, the offer document (the Offer Document) from **Al Wafir for Marketing Services K.S.C.C**, being a voluntary conditional cash offer, to acquire a minimum of 50% plus 1 share and up to 51% of the issued and paid-up Ordinary shares of Unikai Foods P.J.S.C. Please find attached a copy of the Offer Document.

نود أن نحيطكم علماً بأنه قد تم استلام مستند العرض بتاريخ 19 يناير 2026، بعد ساعات التداول، من شركة الوافر لخدمات التسويق ش.م.ك.م، وذلك فيما يتعلق بعرض نقدي طوعي مشروط «مستند العرض» بعرض الاستحواذ على حد أدنى قدره 50% بالإضافة إلى سهم واحد، ويحد أقصى 51% من الأسهم العادية المصدرة والمدفوعة لشركة يونيكياي للأغذية ش.م.ع. يرجى الاطلاع على نسخة مرفقة من مستند العرض.

This matter will be presented to the Company's Board of Directors for review and recommendation as per the decision of the Chairman of the Board of Directors of the Securities and Commodities Authority No. (18 /R.M) of 2017 regarding the Rules of Acquisition and Merger of Public Joint Stock Companies, and subject to the approval of the Securities and Commodities Authority, will be circulated the shareholders of the Company.

سيتم عرض هذا الأمر على مجلس إدارة الشركة لمراجعته وإصدار توصيته، وذلك وفقاً لقرار رئيس مجلس إدارة هيئة الأوراق المالية والسلع رقم (18/ر.م) لسنة 2017 بشأن قواعد الاستحواذ والاندماج لشركات المساهمة العامة، وعلى أن يتم، بعد الحصول على موافقة هيئة الأوراق المالية والسلع، تعديمه على مساهمي الشركة.

By order of the Board
For Unikai Foods P.J.S.C

Mano Mohammad Saeed Al Mulla
Chairman

CC: Securities and Commodities Authority
Enclosure: The Offer Document received from Al Wafir for Marketing Services K.S.C.C

صدر بأمر مجلس الإدارة
عن شركة يونيكياي للأغذية ش.م.ع

مانع محمد سعيد الملا
رئيس مجلس الإدارة



P.O.Box: 6424 Dubai, U.A.E. T: +971 4 5076800 Toll Free: 800864524 F: +971 4 5076987 E: info@unikai.com
+٩٧١ ٤ ٥٠٧٦٩٨٧ +٩٧١ ٤ ٥٠٧٦٨٠٠ الرقم الملاجي فاكس: ٨٠٠٨٦٤٥٢٤ ص.ب: ٦٤٢٤، دبي، أ.ع.م.

www.unikai.com